
 
 

Interpellation S – Betydelsen av hbtqi-certifieringen 
I styrets budget för 2025 – 2027 står klart och tydligt att den nuvarande hbtqi-certifieringen som 

köps in som utbildning via RFSL till verksamheter i Region Gävleborg ska slopas. Den här 

nyheten är katastrof för hbtqi-personers rättigheter och ytterst för utvecklingen av demokratin 

i Gävleborg. 

 

2016 låg Region Gävleborg i framkant i landet med att införa hbtqi-certifiering brett. Att RFSL 

haft uppdraget att utbilda medarbetare inom Region Gävleborg har inneburit en 

kvalitetsstämpel då de har stor erfarenhet och expertis inom området. Deras utbildning är också 

upplagd på ett sätt så ett löpande arbete sker systematiskt över tid och personalen involveras 

och engageras. Det arbetet har haft mycket stor betydelse för både medarbetare och personer 

som kommit i kontakt med Region Gävleborg på olika vis, inom bland annat vården och 

folkhögskolorna. 

 

Vi vet att många hbtqi-personer, särskilt unga, mår dåligt och en stor del har försökt ta sina liv. 

En förklaring ligger i stressen att känna sig ifrågasatt, osynliggjord och diskriminerad. Därför 

är det systematiska arbetet med likabehandling livsviktigt. Att avskaffa det arbetet hotar rätten 

till likabehandling, jämlik och trygg vård för alla människor oavsett vem man är. 

 

Jag vill därför fråga regionstyrelsens ordförande följande:  

1. Varför anser regionstyrelsens ordförande att hbtqi-certifieringen inte är nödvändig? 

2. Hur kommer slopandet av hbtqi-certifieringen påverka alla människors rätt till jämlik 

vård, rätten att inte diskrimineras och förutsättningarna för att känna sig trygg inom 

Region Gävleborgs verksamheter?  
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